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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:486 Besked om kilometerskatten

Turerna kring förslaget om en så kallad kilometerskatt har varit många. Efter att 
utredningen försenats hela tre månader kom beskedet att förslaget om införande 
av denna skatt skulle skrotas. 

Det är tydligt att kilometerskatten är mer skadlig än vad regeringen har påstått 
och att ett införande av skatten inte alls skulle blivit så enkelt genomfört 
som regeringen förväntade sig. Svensk konkurrenskraft behöver stärkas, inte 
försvagas. I vårt avlånga land kommer behovet av transport med lastbilar 
fortsatt att finnas. Här finns stora möjligheter att göra den transporten så 
miljövänlig som möjligt, men en kilometerskatt bidrar inte till detta.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Kommer finansministern och regeringen att fortsätta driva frågan om en 
kilometerskatt, och i så fall varför? 

………………………………………

Cecilie Tenfjord-Toftby (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-28
Besvaras senast
2017-05-12


